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Opgemaakt door Linde Gasseling
Aanwezig De voorzitter: J. van Iersel

Griffier: dhr. B. van 't Westeinde
Mevrouw M. de Groot (CDA) en de heren J. van Gulik (LRG), G. 
van Ostaden (SP),  G. van der Put (PvdA), M. van Oosterwijk 
(PAG), J. Swaans (VVD).
Het college: burgemeester M. Rijsdorp, wethouder Th. van der 
Heijden
Ambtelijke bijstand: J. Hoefmans

Afwezig - 

Agendapunt 1 Opening en vaststelling agenda

De voorzitter Heet iedereen welkom en stelt de agenda vast.

Agendapunt 2 Vaststellen jaarstukken 2009

De heer Van 
Oosterwijk

Vraagt of de meetbare beleidsdoelstellingen in Goirle failliet 
zijn. Indicatoren zijn niet adequaat beschreven. Of we moeten 
ze  goed gebruiken of  niet.  Mogelijk  is  het verstandiger om 
andere  begrotingsmethode  te  hanteren,  zoals  zero  based 
budgettering.  Pro  Actief  Goirle  staat  erachter  om  de 
overschotten  dit  jaar  niet  naar  de  reserve  voor  het 
Kloosterplein over te hevelen vanwege de stand van de AWR. 

De heer Swaans Stelt  dat  het  bestuursprogramma ook  voor  een zero  based 
budgetteringsmethode  spreekt.  VVD  vindt  dat  de 
aanbevelingen van Ernst  & Young moeten worden opgepakt 
(15, 33, 451, 452). 
Is  van  mening  dat  de  functie  van  adjunct-directeur  en 
controller  zijn samengevoegd en dat dit  ongedaan gemaakt 
moet worden. 
Geeft  aan  dat  er  een  groot  gat  valt  tussen  laatste  burap 
(bestuursrapportage) en resultatenrekeningen. Wil graag meer 
info voor de raad. De begrotingsafwijkingen zijn ook niet door 
de raad goedgekeurd, moet wel gebeuren. Ervan uitgaande dat 
dit nog gaat gebeuren, heeft Ernst & Young ook goedkeuring 
gegeven. 
Vraagt de griffie om het inzien van een aantal stukken.

De  heer  Van Is  het bedrag van grof  gesteld 6 miljoen voor de oostelijke 
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Gulik ontsluiting al ontvangen en verwerkt? Er wordt een overschot 
gemeld, maar er is dus eigenlijk sprake van een tekort.
Vraagt  naar  personele oorzaken  van  vertraging.  Is  er  een 
procesboek dat helpt zaken over te dragen. 

Mevrouw  De 
Groot

Meent dat er veel details zijn te vinden maar soms ook weer te 
weinig feiten. Formulering van meetbare doelen moet meer 
aandacht krijgen. 
Ernst & Young meent dat de afwijkingen ten opzichte van de 
begroting  aanzienlijk  zijn.  Er  is  een  trend  van  te  negatief 
begroten. Onderschrijft de aanbevelingen. 

De heer Van der 
Put

Stelt dat de gemeente de goedkeurende accountantsverklaring 
bijna is misgelopen. Er zijn veel uitgaven gedaan waarvan de 
rechtmatigheid  niet  kon  worden  aangetoond.  Welke 
maatregelen  worden  getroffen  om  dit  in  de  toekomst  te 
voorkomen?
Wat gebeurt er als het sportpark Wildenberg wegvalt en de 
voorziening vrijkomt? 
Meent dat de overschotten moeten worden gestort  volgens 
raadsbesluit  in  de  reserve  Kloosterplein.  Er  moeten andere 
tijdstippen worden uitgekozen om de buraps vast te stellen. 
Vraagt naar het geschil omtrent de zandwinning en het risico 
van Wet Appa.

De  heer  Van 
Ostaden

Stelt dat de meetbare doelstelling voor SP niet duidelijk zijn. 
Het  positieve resultaat is  afhankelijk  van Tilburg.  Het moet 
duidelijker zijn wanneer geld wordt overgeheveld.

De  heer 
Couwenberg

Stelt  dat  de  algemene uitkeringen drastisch  omlaag gaan. 
Wanneer komt de bezuinigingsopdracht van het college naar 
de raad?
Is voor het aanpassen van scenario 1 naar scenario 2.  Het 
Kloosterplein moet netjes opgepakt worden, maar niet al het 
geld moet daarin geïnvesteerd worden.   

Burgemeester Het klopt dat de functies van controller en adjunct-directeur nu 
worden gecombineerd.  In  de ontstane situatie was het een 
geëigende oplossing, voor invulling van de tijdelijke functie van 
adjunct-directeur. 
Begroting en jaarrekening vormen één geheel. Met betrekking 
tot de aanduiding van jaartallen moeten we consequenter met 
de gegeven informatie omgaan. 
Wet Appa hoort bij de risico’s. Sluit niet uit dat we met het 
college gaan bekijken. Voorlopig beleid houden wat we hebben 
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afgesproken.
Het  is  mogelijk  om  met  de  commissie  AZ,  zoals  in  het 
verleden, te informeren over de risico's van de zandwinning.

Wethouder  Van 
der Heijden

Meetbare doelstellingen is niet achterhaald. Heb je nodig als 
raadslid voor controlerende taak. Vraagt nog meer aandacht.
Over  een  andere  begrotingsmethode: stelt  dat  er  gewerkt 
wordt om zo dicht mogelijk bij de werkelijkheid aan te sluiten. 
Sparen voor het Kloosterplein is een raadsbesluit. Het college 
komt  hierop  terug  n  het  collegeprogramma  of  het  niet 
overhevelen van het overschot structureel is.
Zegt toe een brief voor de volgende raadsvergadering 
te  sturen met  standpunten van  het  college over  de 
aanbevelingen van Ernst & Young. 
Vertelt dat de accountant ervan uit gaat dat de raad de 
begrotingsoverschrijdingen autoriseert. Zegt toe dat dit 
in  het  raadsvoorstel  wordt  opgenomen. Stelt  dat  de 
afwijking ten opzichte van de begroting is gelegen in het feit 
dat de begrotingscyclus zo in elkaar zit dat er na 1e en 2e burap 
niets gebeurt. Dan houdt de info op. Dichter naar een boekjaar 
met burap moeten we als mogelijkheid bekijken. Zegt toe het 
audit-comité  een  notitie  te  zenden  over  voor-  en 
nadelen van aanpassing van cyclus burap.

De 
burgemeester

Ligt toe dat er verschillende oorzaken zijn waarom zaken niet 
zijn uitgevoerd. Soms is personeel later ingestroomd. Soms is 
er sprake van ziekte, waardoor zaken  zijn blijven liggen.
Ook de ambitie van het gemeentebestuur heeft hier mogelijk 
mee  te  maken.  Het  probleem  zit  niet  in  de 
procesbeschrijvingen.

Wethouder  Van 
der Heijden

Geeft aan dat zijn informatie van gisteren in de commissie over 
het bedrag voor Bakertand de commissie op het verkeerde 
been  kan  hebben  gezet.  Het  bedrag  is  nog  niet 
terugontvangen.  Zegt  toe  een  korte  notitie  met  een 
toelichting  over  hoe  de  6,8  miljoen  tot  stand  zijn 
gekomen, te maken. Het geld moet terug naar de exploitatie 
Boschkens, waar het ook uit is gehaald.
Geprobeerd wordt om zo realistisch mogelijk te begroten. De 
grootste afwijking zit in de exploitatie van het grondbedrijf. Op 
dit  moment  leiden  we  een  renteverlies  van  gemiddeld  1 
miljoen per jaar.
Hij vraagt om ruimte en lucht om met een sluitende begroting 
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te komen. 
Er zijn maatregelen genomen om de rechtmatigheid op een 
correcte manier uit te voeren. 
Overheveling  van  geld:  wanneer  er  in  het  ene  jaar 
verplichtingen zijn aangegaan naar de toekomst toe, dan wordt 
geld overgeheveld uit de oude begroting naar het nieuwe jaar. 
Daar wordt de betaling uit  gedaan. In eerste burap worden 
deze als activiteiten weergegeven. 
Het  kan  zijn  dat  we  10%  minder  aan  algemene uitkering 
krijgen. Hier moeten we waakzaam voor zijn.  

De voorzitter Concludeert dat het stuk zal worden doorgeleid als B-stuk.

Agendapunt 3 Aanwijzen  leden  Regionaal  Overleg  Midden-Brabant 
(ROM) en Belgisch Nederlands GrensOverleg (BeNeGo)

De  heer  Van 
Gulik

Stemt in met het voorstel. Vanuit de coalitiepartijen wordt mw. 
De Groot naar voren te schuiven als kandidaat BeNeGo.

De heer Van 
Oosterwijk

Steunt kandidaatstelling burgemeester, dhr. Verhoeven en mw. 
De Groot.

De  heer 
Couwenberg

Is ook akkoord. Wil graag van BeNeGO meer horen.

Burgemeester Vertelt dat er niet vaak contacten plaatsvinden in BeNeGo. Zij 
zegt toe de commissie te informeren over zaken die bij Benego 
spelen.

De voorzitter Concludeert dat het stuk zal worden doorgeleid als B-stuk

Agendapunt 4 Brief uitgangspunten begroting 2011

Mevrouw  De 
Groot

Meent dat de kortingen op het gemeentefonds goed moeten 
worden voorbereid. Stelt dat de terugbetaling door Tilburg een 
meevaller  is.  Dit  moet  gebruikt  worden  voor  de 
grondexploitatie van de Boschkens. 

De heer Swaans Heeft gelezen dat er in 2020 een krimp zal plaatsvinden van 
inwoners in Goirle. Aan de CAO afspraken voor ambtenaren 
komen we als gemeente iets tekort.

Burgemeester Geeft  de  laatste  informatie  over  de  uitkomst  van  de  CAO 
onderhandelingen. 

Wethouder Van 
der Heijden

Ligt toe dat het gebruikelijk is in Goirle om uit de reserve van 
het  grondbedrijf  rente  toe  te  rekenen  aan  de  algemene 
middelen. Gezien de positie van de grondreserves komen we 
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aan tegen de onderkant van de weerstandsreserves. Daarom 
worden maatregelen voorgesteld.

De heer 
Hoefmans

Geeft aan dat het om € 250.000 euro gaat uit het grondbedrijf 
en € 200.000 overige rentetoerekening.

De heer van 
Oosterwijk

Stelt voor om uitgangspunten door naar de raad te sturen voor 
vaststelling,  aangezien de uitgangspunten in  plaats van de 
voorjaarsnota is gekomen. 

De voorzitter Stelt vast dat dhr. Van Oosterwijk te weinig steun ontvangt uit 
de commissie hiervoor. Concludeert dat het stuk is besproken.

Agendapunt 5 Raadsagenda

De heer Van der 
Put

Spreekt een algemene instemming uit met raadsagenda. Hij 
schaart zich achter de eerste 4 punten. Punt 5, bestuurlijke 
vernieuwing, heeft  echter geen prioriteit, de werkwijze van de 
raad heeft dat wel. 

Mevrouw  De 
Groot

Stelt dat CDA zich kan vinden in de speerpunten. 
Spreekt van een delegatie  uit  de raad als  werkgroep. Stelt 
zichzelf kandidaat hiervoor. Meent dat de raadsagenda in de 
raad moet worden vastgesteld.

De  heer  Van 
Gulik

Kan zich vinden in de 5 genoemde punten. Bij punt 5 kijken 
wat het brengt door middel van delegatie. Stelt voor om hier 
deel van uit te maken.

De heer Van 
Oosterwijk

Schaart zich er ook achter. 
Blz. 2: hoe wil de raad dit oppakken? 
Bezuinigingen:  voorzet  van  griffier  is  zinvol.  Er  moet  een 
bestuursopdracht  opgemaakt  worden  met  verwacht 
eindproduct van het college. Welke scenario’s het college in 
beeld moet brengen. 
Voor subsidies is in de commissie Welzijn al een startnotitie 
aan de orde geweest. Proces is in gang gezet. 
3  en  4  moeten  gecombineerd  worden.  Hebben  grote 
samenhang met elkaar. 
Deelt de voorzet van punt 5. Stelt zichzelf kandidaat. Stelt voor 
het verder voorbereiden van de raadsagenda zich beschikbaar 
en de raadsagenda moet in de raad vastgesteld worden. 

De  heer 
Couwenberg

Meent  dat  punt  5  weggehaald  moet  worden  en  kapitaal 
goederen  erbij.  Is  het  een  met  dhr.  Van  Oosterwijk  over 
samenvoegen  punten  3  en  4.  Raad  moet  zelf  initiatieven 
nemen, niet opgelegd krijgen. 
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De voorzitter Tweede onderdeel  subsidie  in  gang gezet.  Concludeert  dat 
voorstel dhr.  Van Oosterwijk en dhr.  Couwenberg 3 en 4 te 
combineren  gedragen  wordt  door  cie  en  dat  bestuurlijke 
vernieuwing door  kleine commissie  voorbereid  kan  worden. 
Het voorstel door dhr. Couwenberg omtrent kapitaalgoederen 
wordt niet gedragen. tussen zetten. 

Griffier Stelt  dat  drietal  mensen  beschikbaar  voor  bestuurlijke 
vernieuwing  en  raadsagenda.  Samen  met  de 
portefeuillehouder gaat de  werkgroep kijken  hoe dit 
verder in te richten. 

Agendapunt 6 Verslag Commissie Algemene Zaken van donderdag 1 
april 2010

De voorzitter Vertelt dat er geen opmerkingen zijn binnen gekomen en stelt 
het verslag vast.

Agendapunt 7 Inlichtingen  van  het  college  van  burgemeester  en 
wethouders

De voorzitter Stelt vast dat er geen opmerkingen zijn.

Agendapunt 8 Vragen  aan  het  college  van  burgemeester  en 
wethouders

De  heer 
Couwenberg

Vraagt wanneer de raadsmap en vernieuwde Reglement van 
Orde beschikbaar zijn. 
Vraagt het college en fractievoorzitters te onderzoeken om na 
een  raadsvergadering  een  borrel  te  houden  en  betrokken 
personen hiervoor uit te nodigen en dit gedeeltelijk te betalen 
uit de fractievergoeding. 

Burgemeester Stelt  dat  het  nieuwe  Reglement  gepland  staat  voor  het 
zomerreces,  afhankelijk  van  de  werkdruk  griffie.  De 
raadsmappen moeten ook voor de zomervakantie gereed zijn, 
afhankelijk van de werkdruk griffie.

De  heer  Van 
Gulik

Stelt  voor  om  het  voorstel  van  dhr.  Couwenberg  in  het 
werkgroepje te bespreken.

Agendapunt 9 Stukken ter kennisname

6



GEMEENTE GOIRLE
Griffie

Verslag vergadering commissie 
Algemene Zaken
Gehouden op 20 mei 2010

De voorzitter Stelt  vast  dat  er  geen  behoefte  is  om  gemeentelijke 
ombudsman uit  te  nodigen om toelichting te  geven op het 
jaarverslag. 
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Agendapunt 10 Rondvraag

De voorzitter Stelt  vast  dat  er  geen  gebruik  van  de  rondvraag  wordt 
gemaakt.

De voorzitter sluit de vergadering om 21.20 uur.

Aldus vastgesteld door de commissie  Algemene Zaken van de gemeente Goirle in 
haar vergadering van 1 juli 2010.

Voorzitter Commissiegriffier

J. van Iersel B.  van  't  Westeinde
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Toezeggingen 20 mei 2010 Door Wanneer Stand  van 
Zaken

Er volgt een brief met 
standpunt van het college 
over de aanbevelingen van 
Ernst & Young 

Wethouder 
Van  der 
Heijden

Vóór volgende 
raadsvergadering

Deze  volgt  zo 
spoedig mogelijk.

Besluitvorming over 
autorisatie van de 
overschrijdingen in de 
jaarrekening wordt 
opgenomen in het 
raadsvoorstel

Wethouder 
Van  der 
Heijden

Bij  verzending 
stukken

Deze  volgt  zo 
spoedig mogelijk

Een notitie met de voor- en 
nadelen van aanpassing van 
de cyclus van de burap

Wethouder 
Van  der 
Heijden

Vóór volgende 
audit-comité

Voor  volgende 
audit-comité

Toelichting over de cijfers 
rondom de Oostelijke 
ontsluiting (terugbetaling 
Tilburg) 

Wethouder 
Van  der 
Heijden

Bij het verslag Zie bijlage

Werkgroep gaat samen met 
portefeuillehouder kijken hoe 
bestuurlijke vernieuwing en 
de raadsagenda verder in te 
richten 

Griffier
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Bijlage: Interne memo

Aan Leden commissie Algemene Zaken
Van Wethouder Van der Heijden
Onderwerp afrekening excessieve kosten Goirle - Tilburg
Datum 25-05-2010
Afschrift aan

In 2000 zijn afspraken gemaakt tussen Tilburg en Goirle ten aanzien van de 
financiële bijdrage van Goirle aan Tilburg voor de ontwikkeling van de 
bedrijventerreinen Surfplas, Bakertand en een oostelijke uitsluitingsweg op Tilburgs 
grondgebied. De totale bijdrage van Goirle is destijds vanaf 2001geheel als last 
opgenomen in de grondexploitatie van project Boschkens en vervolgens steeds bij 
de jaarlijkse actualisatie hierin verantwoord als last.

Cijfermatig ziet het er als volgt uit (alle bedragen afgerond in € mio) :

1. Hoogte van de afspraak financiele bijdrage gemeente Goirle in 2000 : € 6,6

2. Daadwerkelijk door Goirle betaald in termijnen in de periode 2001 t/m 2006 : 
€ 4,1                 € 4,1

3. Onbetaald gebleven termijnen in de periode 2007 t/m 2009 :  
€ 2,5

4. Van de reeds gedane betalingen ad € 4,1 dienen de volgende bedragen 
       voldaan te blijven aan Tilburg uit hoofde van reeds verrichte uitgaven welke 
       ook ten goede komen aan Boschkens :

a. ruimtereservering Turnhoutsebaan : € 0,2
b. bijdrage in verwervingskosten van uitkoop agrariers : € 0,4
c. oppervlakteverschil a.g.v. grenscorrectie : € 0,2
Totaal :

€ 0,8

Dus per saldo nominaal terug te vorderen van Tilburg (4,1 -/- 0,8) :
€ 3,3
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       5.   Rente-afspraak over nominaal terug te betalen bedrag, berekend naar 1 
april 2010 : € 1,0

        Dus effectief terug te ontvangen van Tilburg op rekendatum 1 april 2010 : 
€ 4,3

===
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